
Príloha č. 7 

Otázky / pripomienky slovenských orgánov v priebehu konsultačnej konferencie návrhu Programu PL-SK 2014-2020, ktorá sa konala v Nowom Targu 14. 

mája 2014, spolu s odkazmi na otázky/pripomienky 

 

Lp  Hlásiaci subjekt Obsah pripomienky Odpoveď na pripomienku 

1.  Prešovský 
samosprávny kraj 

Musia byť projekty ciest prijaté na vykonanie umiestnené vo 
vzdialenosti 20/30 km od siete TEN-T? V prípade cestných projektov, 
či obaja partneri musia byť pripojení k koridorom siete TEN-T?  

Prepojenie cestných projektov v rámci tematického prvého cieľa 
musí zohľadniť pokyny EK, čo naznačuje, že financovanie cestnej 
investíciie medzi dvoma bodmi, ktoré nemajú žiadnu dôležitú 
funkciu, je možné len vtedy, ak investícia prispieva ku kratšiemu a 
lepšiemu prístupu terciárnemu uzla k sieti TEN -T.  
Komisia zdôrazňuje, že je možné spolufinancovať spojenia z 
terciárnych uzlov do siete TEN-T (tiež prostredníctvom 
sekundárnych uzlov), ale nie spojení s terciárnymi uzlami  
z ostatných obývaných oblasti. 

Mapa s vyznačením oblasti 20/30 km od siete TEN-T nie je záväzný 
dokument, ale pracovný dokument, ktorý pomôže stanoviť kritériá 
pre výber projektov. 

2.  Mestský úrad 
Spišská Nová Ves 

Oblasť Spišskej Novej Vsi bola nedávno zaradená do Programu, je 
možné v súvislosti s týmto požiadať o projekt? Navrhovať je možno 
prostredníctvom euroregiónov alebo individuálne?  

Spišská Nová Ves patrí do oblasti podpory, môžu príjemcovia zz 
tejto oblasti podávať návrhy na financovanie projektov. 

3.  Mestský úrad 
Spišská Nová Ves 

V súvislosti s plánovaným prevodom Programu do EK, kedy môžete 
očakávať, že prvé výzvy na predkladanie návrhov? 

EK by mala prijať program, do 6 mesiacov odo dňa odovzdania tohto 
dokumentu, takže najskôr rekrutáciu možno očakávať v druhom 
štvrťroku roku 2015. 

4.  Združenie miest  
a obci Dolného 
Spiša 

Na slovenskej strane vznikol nový okres - Gelnica. Obce, ktoré k nej 
patria majú historické a kultúrne väzby s Poľskom a nie ako sa 
predpokladá s Maďarskom, aj keď oblasť bola začlenená do programu 
slovensko-maďarského. Je možné, aby zaradiť Gelnicu do programu 
PL-SK?  

Pri súčasnom postupe prác na programe už nie je možné, zatiaľ čo 
je možnosť využitia finančných prostriedkov poskytnutých pre 
využitie mimo oblasti podpory. 

5.  Slovenské lesy Môžu Slovenské lesy byť príjemcami vzdelávacích projektov?  Áno 

 

 


